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UNGDOMSUTVALGET 

Jostein Bøen 

John Auver Øygarden 

ÅRSRAPPORT 2022 

Bingoen på Gvarv ble lagt ned 1. oktober, og dette kan få stor betydning for aktiviteten til 

ungdomsutvalget fremover. Men vi har vært i kontakt med Bø Bingo, søknaden for spill i 2023 var allerede 

sendt, men Bø Bingo lovet å vurdere hos når søknader for 2024 skulle opprettes i juni 2023.  

Vi søkte Statskog om støtte i «Statskogmillionen». Blant veldig mange gode søknader ble Bø Fiskelag valgt 

ut blant de beste for friluftsliv og folkehelse. Maks tilskudd på kr.10000,‐ var øremerket fiskeutstyr ihht 

søknaden. 10 sett med slukstenger er innkjøpt. 

De tre hoved arrangementene gikk som planlagt. 

Fjellsikringskurs på Lifjell med 15 – 16 åringer, 4 turer i februar og mars. Graving av snøhule, informasjon 

om skredfare og sikker ferdsel i vinterfjellet.  

Lifjell på langs på ski, Grimås til Jønnbu i mars. Tøff tur for 40 stk 14 – 16 åringer. Stor interesse, flott tur 

og mange dyktige ungdommer. Det ble en naturlig stopp på Hollane seter.  

I august gjennomførte vi 3 overnattingsturer opp til Holmen. Vi måtte gjøre litt om på oppsatt program 

pga vær. Litt regn og tåke var det på et par av turene, men jevnt over bra vær. Ca 65 stk 14 – 15 åringer 

fikk oppleve fjellet, ingen skadet seg, og ut fra tilbakemeldingene hadde de aller fleste en veldig fin tur. 

Fiskelykken var det så som så med, en del prøvde seg, både fra land og fra båt. Alle gikk om Langetjønn 

hjem, og mange fikk seg en tur oppom Jøronnatten også. 

Det gjennomføres ellers mange mindre turer og aktiviteter gjennom året. Det har vært god aktvitet i og 

rundt Gapahuken grilling, bålpanne, leik, fisking og overnatting på plenen ved klubbhuset. Kanoene har 

blitt brukt i elva om høsten/våren. 

 

 

TVEITTJØNNA/ROHEIMHEIA 

Gunnar Rønningsland 

Kjell Tjønntveit 

ÅRSRAPPORT 2022 

Det har i 2022 blitt satt ut fisk i Tveittjønna og i Bjortjønn. 

105 stk i Tveittjønna og 105 stk i Bjortjønn. 

Det blei rivi beverdemning i Tveittjønna og det ser nå mye betre ut i forhold til vannstand. 

Planen for 2023 er å ta vannprøver og muleg sette ut litt meir fisk i Bjortjønn og Vøgåtjønn. 
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AKTIVITETSUTVALGET 

Atle Tjønnås 

Kjell Arne Torekåsa 

Gunnar Snippen 

Dan Sindre Aksberg 

ÅRSRAPPORT 2022 

I år hadde me ein sjøfisketur med buss, der me blei så mange at me kunne bruka ein personbil. 

Med så dårleg oppmøte og interesse blei dette siste gongen me ordnar buss, og arrangerer et såpass 

kostbart arrangement. Men dei få som var med hadde ein fantastisk dag, i solskin, med bål, pølsegrilling 

og kaffikoking. 

Vi gjennomførte også 24 timers fiskekonkurranse 11. juli, med premieutdeling i gapahuken. 

 

 

 

KLEKKERIUTVALGET 

Alf Hvitsand     

Sigbjørn Tjønnås    

Bjørnar Nygaard    

Kjell Nordbø 

Gunnar Rønningsland 

Svend Helge Aanonsen 

Kjell Arne Torekåsa 

Ingar Tjønnås (reserve) 

ÅRSRAPPORT 2022 

Ting fungerer som det skal med vaktordning, automatisk foring og vedlikehold. 

I løpet av 2022 ble det solgt fisk for 12 000,-, men det er fortsatt mye fin fisk igjen. 

Vi skulle gjerne sett at flere kultiverte vanna sine, og kjøpte fisk fra oss. 

Totalt er det sikkert fisk for 50-60 000,- igjen i klekkeriet. 

I år ble det kun tatt inn litt ny rogn fra fisk i Holmen. 

Vann-alarmen ble oppgradert i år, og Mattilsynet var på besøk i høst og gjennomførte tilsyn. 

De var grundige og holdt på i 4 timer. Alt så ut til å være bra, men det kommer en utdypende rapport 

senere. 

Vi oppfordrer alle medlemmer til å spre ordet om at vi har fin fisk i klekkeriet til salgs. 
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HYTTEUTVALGET 

Ingar Tjønnås 

Jostein Bøen 

ÅRSRAPPORT 2022 

Det var 23 overnattingar i løpet av året. 

Ting og tang blei som vanleg kjørt inn i løpet av vinteren.  

I sommar var det innbrudd i hytta! Vindauge på eine soverommet blei knust. Det blei henta, og levert til 

reparasjon hjå Bø glass. Dei påpeka råte i rammeværket, så me har planer om å bytte dei ut nå i vinter. 

Me vil au få prøve å setta inn eit nytt vindauge på boden. Håper au me kan få laga nokon fleir 

hjørnekassur. 

 

 

 

 

LIFJELLUTVALGET  

Kjell Tjønntveit  

Karsten Pedersen  

Thomas Bay  

Jone Mølstre 

Hans Martin Skoe 

Steinar Dahl 

Toralf Bergskås 

ÅRSRAPPORT 2022 

Utvalget har i år fortsatt kultiveringen på Lifjell. 

Datoer og aktiviteter for Lifjellutvalget: 

09.06: Kjell var oppe på hytta og Nedre Holmen ble gjødsla med 200 kilo. 

16.06: Jone var en tur og dro oter i Småholmen og fikk 7 ørret med snittvekt ca 200 gram. 

24-25.06: Thomas med følge satt garn i Nedre Holmen og fikk 24 fisk med anslått snittvekt på 70-80 gram. 

Tynningsfiske Småholmen 19 - 20. juli 

Thomas, Jone og Steinar var og satte 7 garn i Småholmen og trakk oter på lørdagen. 

Fangst på oter, 6 stk 250 - 300g og på flue: 1 stk 250g 
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Resultat Småholmen 19 – 20. juli 

7 garn – 11 fisk 

Detaljer: 

Vi tok opp 18 fisk den helga med en totalvekt på 4370g, 

gjennomsnittlig lengde 28.27, gjennomsnittlig vekt på 224.5 og 

en gjennomsnitts k-faktor på 1.00 

Vi ser en betydelig forbedring av størrelse og kondisjon på 

fisken etter snart 2 år med tynningsfiske. Vi åpnet flere fisker 

og et fåtall var helt hvite, flere var lett rosa og noen var til og 

med ganske røde.  

Lifjellutvalget har stengt gytebekker - både inn- og utos, og ser 

at antallet småfisk har blitt merkbart redusert. Småholmen 

begynner å bli et attraktivt vann med muligheter for fisk av 

bedre størrelse, men kan fiskes enda hardere. 

Vi oppfordrer til at alle som passerer vannet med fiskestang 

prøver å bidra til ytterligere uttak av fisk. Catch&fillet... 

 

 

 

Tynningsfiske 16 - 18. september  

Kjell og Hans Martin var oppe og satte garn  

i Rjuptjønn og Småholmen for tynningsfiske. 

Resultat Rjuptjønn 

Det ble satt 4 garn og tatt 7 ørret med ca. snittvekt på 100g. 

Garna var fulle av grønnalger etter kun ett døgns fiske.  

 

 

 

 

 

Lengde-cm Vekt - gram K-faktor 

25 175 1.12 

31 250 0.84 

29 225 0.92 

29 250 1.03 

29 250 1.03 

30 250 0.93 

27 175 0.89 

30 225 0.83 

27 250 1.27 

24 150 1.09 

30 270 1.00 
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Det ble tatt opp 33 fisk på totalvekt 6870 gram, med gjennomsnittlig lengde 26.52 cm, gjennomsnittlig 

vekt på 208.18 gram og en gjennomsnitts k-faktor på 1.09. 

Snittvekten ved dette tynningsfiske var noe lavere enn i juli, men k-faktoren var høyere enn i juli. Det skal 

sies at all hunnfisk var rognstor og kan forklare økningen i k-faktoren. 

29.09: Vannprøvetaking på Skåråfjellsida. Kjell var oppe og tok vannprøver. 

02.10: Vannprøvetaking på Røksbusida. Kjell og Thomas var oppe og tok vannprøver. Da ble båtene på 

Holmen og Småholmen lagt i vinteropplag. 

Generelle betraktninger 

Småholmen viser gode prognoser etter tynningsfiske og struping av gyteforhold. 

Repetjønnane og Langetjønn begynner å få fisk med litt bedre størrelse og kvalitet igjen. 

Sleivtjønn har godt om fisk med fin størrelse. 

Snotjønn har fisk av fin størrelse. 

Lifjellutvalget ønsker å fortsette tynningsfisket i Småholmen og Rjuptjønn, og også finne flere vann som 

kan nyte godt av målrettet kultivering/utfisking - deriblant Klokksteinstjønn. 
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Oversikt over kalking og pH i vannene på Lifjell: 

Hovedregelen er at det kalkes i juni/juli og tas vannprøver i oktober. 

Lifjellutvalget vil vurdere dialog med Fylkeskommunen for å endre på kalkingen i henhold til kultivering og 

hvilke vann som bør prioriteres. 

 

 

ELVEUTVALGET 

Sigmund Sevatdal 

Howard Parker 

Alf Hvitsand 

Gunnar Snippen 

Svein Mikelborg 

Hans Martin Skoe (Bøelva Grunneigarlag) 

Cecilie Solli Albretsen (Bøelva Grunneigarlag) 

ÅRSRAPPORT 2022 

Det ble planlagt et møte høsten 2022. Jan Heggenes skulle informere om ungfisk prosjektet i Bøelva. 

Dette ble utsatt til våren 2023 fordi undertegnede fikk korona midt i oktober. 

Det var lagt flere planer for aktivitet; kontrollere minstevassføring i Bøelva; kultivering av ørret i Bøelva og 

rydding av gytebekker. Det er ikke gjort noe med dette i 2022. 

Det ble sjekket med fiskeforvalter Irvin Kilde om tillatelse til å sette ut fisk fra klekkeriet i Bøelva. Det ville 

ikke under noen omstendighet bli gitt tillatelse til det. 

Det er også diskutert samarbeid med USN om studentoppgaver for å kartlegge ørretbestanden i Bøelva. 

Fiskelaget må sende et offisielt brev til USN, Institutt for natur, helse og miljø for å invitere til samarbeid. 

Vi skal prøve å øke aktiviteten i 2023. 
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FLUEGRUPPA 

Thomas Bay 

Steinar Dahl 

ÅRSRAPPORT 2022 

Fluegruppa startet endelig opp med offisielle fluebindekvelder på høsten 2022 etter en lengre Covid-

pause. 

Binde-abstinensene var store blant medlemmene, og noen av låsene på binde-skrinene hadde rustet fast. 

Men etter et par bindekvelder var både utstyr og humør helt på topp.  

Det ble totalt avholdt 6 møtekvelder, 14.09, 28.09, 12.10, 26.10, 09.11, 23.11.  

I tradisjon tro ble også det tradisjonelle "Fluebordet" avholdt den 12.11. 

Det ble vist mange fluefiskefilmer på lerretet. Og med god mat og godt drikke, ble det også allsang rundt 

bordet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Årets flueborddram hadde i år en sykelig blåfarge, og bar det treffende navnet "Blåstålblod". 

Denne var komponert av herr Pedersen og inneholdt kun e-stoffer. 

Det er ikke meldt om varige mén blant medlemmene i etterkant. 
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BANDVOGNANSVARLEG 

Kjell Nordbø  

ÅRSRAPPORT 2022 

Det ble skrevet i årsmeldinga for 2021, at bandvogna trengte en bremse sjekk, og det har blitt gjort. 

Bremseband med fjærer og sylinder er skiftet. 

Det var en «trang» jobb der armer og fingrer skulle hatt flere ledd, men når vi fikk Tjønntveiten oppi der 

så fiksa han det. 

Etter det så er ikke bandvogna bruka. 

 

 

 

LAKSEUTVALGET 

Anne-Kirsti S. Torekåsa 

Kjell Nordbø 

Alf Hvitsand 

ÅRSRAPPORT 2022 

Garantert 10-årets dårligaste sesong. 

Startet sesongen i år som før med å henge opp info i elva, campingplasser og sportsbutikker. 

Håpet på en bra sesong, siden 2021 var dårlig. 

Det ble i år bare levert inn 17 stk skjellprøver, samt 7 fra prøvefiske. 

Det gikk opp 902 lakser i Skottfoss. 

Elva gikk på minsteføring fra juni av og det kom kun litt nedbør dei 14 siste dagene i september. Så det var 

ein kort sesong. 

Nytt i år er att me har blitt invitert av Dag Natedal i GS, om å bli med på fagrådsmøter i Skiensvassdraget. 

Me har vært på eit møte på Notodden og eit i Bø. Nytt møte blir i mars. 

Mykje info og få, samt att me er samla i heile vassdraget. Veldig interessant. 

Angående pukkellaks (som kjem for fullt i år) ser det nå ut som om Dag Natedal har fått finansiering på 

plass til fangstkammeret i Mølletrappa. 

Me satte ut 5000 smolt i 2022. Det blir ikkje noko i år, pga strømutgifter. Tidligere utgifter var på 70.000, 

nå ville de blitt 250.000. Så det sier seg sjøl att det ikkje er mulig. 

For å si som tidligere år; det e bare å håpe på att neste sesong blir bedre. 
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STYRET, ADMINISTRASJON  

 

ÅRSRAPPORT 2022 

I 2022 holdt vi årsmøtet så sent som i mai på grunn av covid-situasjonen. 

I tillegg gjennomførte vi 4 styremøter, hvor de viktigste sakene har vært: 

- Dialog med utvalgsledere for å skape et tettere samarbeid. 

- Bingoinntektene på Gvarv som forsvant, og søknad til Bø Bingo. 

- Hytteinnbrudd på Holmen og råtne vinduer, som nevnt i årsrapporten fra Hytteutvalget. 

- Momskompensasjon for frivillige lag og foreninger. 

Økonomien i laget er god, så det er stort rom for prosjekter i utvalgene. Kom gjerne med ønsker til styret. 

 

 

 

 

 

Styret vil takke alle medlemene for året som gjekk 

og ynskje alle Skitt fiske i 2023. 

 

Jostein Alf Sigbjørn Karsten Bjørnar Gunnar Ingar 

 

bo.fiskelag@gmail.com   www.bofiskelag.no 


